

23.11.2016

## Referat af Skolebestyrelsesmøde

**08.11.2016 kl. 17:30 – 20:00 i personalerummet**

**Deltagere:** Louise Toft, Christine Beyer, Laurs Møller, Jens Peter Fisker, Mads Grymer Ejstrup, Rie Grønbech, ~~Peter Heise, Abdul Beakasyar, Frida Ratzner~~ (medarbejderrepr.), ~~Louise Guldborg~~ (medarbejderrepr.), Alberte Petersson (elevrepr.), Laura Kristensen (elevrepr.), Peter Daniel Andersen (ledelsesrepr.)

Tid	Pkt	Dagsorden	Uddybende kommentarer
17:30 – 17:35	1	Godkendelse af dagsorden	Dagsorden præsenteres
17:35 – 17:45	2	Elevrådet	<p>Eleverne præsenterer programmet for den faglige dag d. 18.11.2016.</p> <p>I programmet er der taget hensyn til forskellige programmer for henholdsvis IST (0. – 5. årgang) og UST (6. – 9. årgang).</p> <p>Elevrådet ser frem til en god dag.</p>
17:45 – 18:10	3	Helhedsrenoveringen	<p>Foreløbige tegninger præsenteres</p> <p>Opdatering på processen</p> <p>Arbejdsgruppe vedr. Plan for Sikkerhed og Sundhed (PSS) nedsættes</p> <p>⇒ Eksisterende forældremedlemmer af byggeudvalget, evt. kombineret med andre forældre med interesse og ekspertise</p> <p>Der er opstået en udfordring ift. etableringen af et udendørs Natur-Teknologi lokale. Dette er ikke muligt at etablere jf. Københavns kommunes politik for helhedsrenoveringer. I stedet skal der etableres et lokale til undervisning i faget på skolen. Flere muligheder hvor dette skal</p>

			<p>ligge er i spil.</p> <p>De eksisterende IT lokaler med stationære PC'er, vil blive nedlagt frem til sommeren 2019 og rummene blive konverteret til fleksible læringsmiljøer. Skolen vil i de kommende år arbejde på at udvide BOYD ordningen til også at omfatte mellemtrinnet (4. – 6. klasse), og sikre at der i øvrigt er en IT dækning i et vist omfang ned til 0. årgang i form af bærbare devices.</p>
18:10 – 18:25	4	Status på skolens økonomi	<p>Tal for vikardækning fremlægges. Ved en fremskrivning af årets første 3 måneder, vil den årlige udgift til vikardækning være 1.7 mio. Dette skal sættes i relation til den årlige omkostning i 2014 og 2015 hvor der blev brugt henholdsvis 3.2 og 3.0 mio. Det er stadig for højt et forbrug der lægges på vikarudgifter. Selvom den nye vikarprocedure er begyndt at vise resultater, pædagogisk som økonomisk, forventes det at udgifterne falder yderligere i 2017, når denne er slået fuldt igennem.</p>
18:25 – 18:30	5	Ansættelse af pædagogisk afdelingsleder	<p>Stillingen er slået op, og det forventes at denne er besat pr. 01.01.2017.</p>
18:30 – 19:00	<b>Spisning</b>		
19:00 – 19:20	6	Ny lokalaftale for lærere og pædagoger i Københavns Kommune (KK)	<p>Aftale indgået mellem skolelederforeningen, lærerforeningen og forvaltningen i KK d. 28.10.2016. Træder i kraft pr. 01.11.2016.</p> <p>I aftalen lægges der op til at der kan indgås aftale mellem den enkelte medarbejder og skoleleder om muligheden for at kunne forlægge en del af forberedelsen til anden matrikel end skolens.</p> <p>Der bliver afviklet MUS samtaler med alle fastansatte pædagogiske medarbejdere i november og december hvor en individuel drøftelse med medarbejderne om muligheden for at lægge forberedelsen andetsteds end på skolens matrikel gennemføres.</p> <p>Fokus er som altid hvordan dette kan</p>

			understøtte elevernes læring og trivsel.
19:20 – 19:30	<b>7</b>	AT – påbud	<p>Handleplaner for de 6 påbud er ved at blive udarbejdet.</p> <p>Udkastet til disse vil blive drøftet på personalemødet d. 06.12.2016, hvorefter de vil blive endeligt færdiggjort og kvalitetssikret i Arbejdsmiljø København (AMK).</p> <p>AMK har været inde over hele processen.</p>
19:30 – 19:40	<b>8</b>	Faglig Pigeecamp	<p>Skolebestyrelsen besøger lokalet hvor lær@lære timerne afholdes. De 19 piger der har været af sted på Faglig Pigeecamp har 2 ugentlige lær@lære timer, hvor der arbejdes med karaktertræk for det gode uddannelsesliv, dansk og matematik – sat i en ramme hvor læringsmålsstyret undervisning og synlig læring udgør omdrejningspunktet.</p> <p>Skolen har internt evalueret projektet og er ved at formulere en ansøgning til Fagligt Center, så campen kan afvikles i kommende skoleår igen.</p>
19:40 – 19:50	<b>9</b>	Meddelelser	<ul style="list-style-type: none"> <li>- Formanden</li> <li>- Skoleledelsen <ul style="list-style-type: none"> <li>o Omklædningsrummene under de to små sportshaller forventes fortsat færdigt ved udgangen af uge 49</li> <li>o Der afholdes statusmøde vedrørende Grøn Bølge d.09.11.2016 med deltagelse af områdechef Anna-Belinda Fosdal</li> <li>o Planlægningen af mødet med Pia Allerslev og Tobias Stax d. 06.01.2017 er i gang – orientering og inddragelse af SB på næste møde</li> <li>o Der gives en tilbagemelding på det foreløbige arbejde med sikre skoleveje: pt. er flere projekter planlagt, men der er ikke sat tidsrammer for disse fra kommunalt hold</li> </ul> </li> </ul>

			- Medarbejderrepræsentanter
19:50 – 20:00	<b>10</b>	Eventuelt	- Der drøftes om skolebestyrelsen kan fastlægge principper for en mobilpolitik - Der forespørges om muligheden for at hver klasse kan få sit eget toilet i forbindelse med helhedsrenoveringen
	<b>11</b>	Punkter til næste møde	- Evaluering af kontaktførelsesmøde - Byggeudvalg - Økonomi - Orientering og inddragelse vedr. besøg af Pia Allerslev og Tobias Stax Status på indskrivning
	<b>12</b>	Sager og indstillinger	- Lukket punkt